
 
 
Interpellation 

 

Användning av Hälsoappar 

Idag finns det över 400 000 mobila hälsoappar tillgängliga för nedladdning och utbudet 
fortsätter växa kraftigt. Dessa appar fyller många olika behov, såsom hälso- och livsstil, 
trygghetsskapande och medicinska. Detta stora utbud visar på ett stort intresse ifrån 
användarna. 

Region Halland har varit framgångsrika i informationsdriven vård där datainsamling har 
använts och analyserats, men kopplat till denna samhällstrend så verkar det som att 
verktygen för regionen är begränsade. Majoriteten av apparna saknar nödvändig kvalitet, 
standard eller krockar med juridiska regler om insamling av data för att kunna användas av 
hälso- och sjukvården. 

 

Med detta som bakgrund vill jag ställa följande frågor till regionstyrelsens ordförande 
Mikaela Waltersson: 

1. Har eller utvecklar Region Halland hälsoappar för användning av invånare eller 
personal? 

2. Finns det färdigutvecklade hälsoappar som Region Halland har implementerat för 
användning idag? 

3. Har Region Halland en strategi/arbetssätt för att kunna följa utvecklingen och kunna 
genomföra initiativ inom området hälsoappar? 

 

Johan Lindahl (S) 


